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John og jeg var her til aften til møde med Vestforbrænding om fjernvarme. 

Det var ikke super oplysende, men med hensyn til vores område forstår jeg situationen således: 

 

Vestforbrænding arbejder med at forøge udbredelse af fjernvarme til de 5 kommuner der ligger indenfor 

det område, de realistisk kan forsyne, herunder Ballerup. 

 

Vores område indgår i den plan Vestforbrændings bestyrelse har godkendt. 

 

Endelig besluning om fjernvarme i et område og prioritering af udrulningen er kommunens ansvar. 

 

Vestforbrænding har foretaget en teknisk prioritering af områderne i kommunen og der pågår afklaring 

mellem kommunen og Vestforbrænding om første prioriterede plan, der forventes klar inden for en 

måned.   

På mødet kunne/ville de ikke informerede om præcise prioriteringer, men de sagde, at der gerne vil høre 

om tilslutningsinteresse... 

 

Når den første prioriterede plan foreligger, så forstår jeg, at der skal udarbejdes projektforslag og en 

endelig plan, der kan besluttes i kommunen. Hvor lang tid den proces tager var ikke klart. 

 

John og jeg var enige om, at når de med stor sikkerhed siger, at der er en prioriteret plan klar inden for en 

måned, så er vores mulighed for at påvirke den nok begrænset, men jeg tænker, at det ikke skader at 

prøve. Så min konklusion er, at det gælder om at få gennemført vores undersøgelse hurtigt og melde den 

ind til både Vestforbrænding og kommunen. 

Mvh 

Søren 

 

 


